
When the Nines Roll Over

When the Nines Roll Over_下载链接1_

著者:Benioff, David

出版者:Viking Books

出版时间:

装帧:Hardcover

isbn:9780670033393

http://www.allinfo.top/jjdd


David Benioff burst onto the literary scene with The 25th Hour， a debut praised by
Janet Maslin of The New York Times for its “pungent， funny urban tableau full of
shrewd operators and unfulfilled desires.” Now， with When the Nines Roll Over，
Benioff uses humor and rich characterizations to explore the sometimes thrilling，
sometimes pathetic state of the American urban male. Over the course of eight
stories， some with an appealing touch of the surreal， we are introduced to a faded
football star， soldiers in a Russian winter， a punk rocker， and other young men on
the cusp of discovery and loss. As he evokes the various states of agony and
pleasure—humiliation， rebellion， camaraderie， and desire— Benioff displays a
profound understanding of the contemporary male psyche. With its knowing， often
amusing stories， When the Nines Roll Over confirms the promise of a gifted writer
emerging as a storytelling force.

作者介绍: 

大卫•班尼奥夫，作家，著名编剧。1970年生于纽约市。2002年出版长篇小说处女作
《25小时》，之后改编成电影搬上银幕，一炮而红。2008年出版的小说《贼城》广受
赞誉，至今版权已售出18个国家及地区。短篇小说集《当“9”翻转归零》，部分篇章
收入《美国最佳新人小说选》和《美国最佳延伸阅读作品选》，好评不断。

大卫•班尼奥夫还是《追风筝的人》、《特洛伊》、《X战警前传：金刚狼》、《兄弟
》等电影的编剧。改编的《追风筝的人》获英国金像奖及金卫星奖提名最佳改编剧本，
并赢得2008年克里斯多福奖。他也是热门电视剧《权力的游戏》执行制片人。
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没有他，就没有权利的游戏
如果只看照片的话，这个帅哥完全可以靠颜值吃饭了吧，你绝对想不到他偏偏要靠才华
，而且更想不到这个帅哥居然辣么有才！
这个帅哥的名字也许你从未听说过，但只要提到他的作品，相信你一定会惊讶到合不拢
嘴：“什么？居然是他！” 这个帅哥就是好莱坞...  
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